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PROTOKÓŁ Nr XXXV/2013 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 24 października 2013 roku, o godz. 12.
00

 
w sali konferencyjnej Powiatowego Urzędu Pracy  w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 4. 

 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Chciałbym Państwa przeprosić za to, że ta sesja odbywa się na tej sali, aczkolwiek warunki nie 
są najgorsze. Wynika to z tego, że na poprzedniej sesji podjęliśmy decyzję, że sesja będzie 
tydzień wcześniej. Wynika to z tego, że w piątek następny, czyli po tej sesji, która miała być 
planowo, jest dzień Wszystkich Świętych. Część z Państwa wyjeżdża na groby najbliższych, w 
związku z tym podjęliśmy taką decyzję. A naszą salę w Starostwie Powiatowym, Powiatowy 
Urząd Pracy zarezerwował na spotkanie z pracodawcami. W związku z tym wygodniej było nam 
przenieść tu sesję, niż odmawiać wszystkich powiadomionych pracodawców. Serdecznie 
Państwa za to przepraszam.    
Następnie Przewodniczący otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 
nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Starosta 
W punkcie 11 „Podjęcie uchwał Rady Powiatu”, w imieniu Zarządu, chciałbym wnieść pod 
obrady projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, 
działających na terenie powiatu średzkiego. 
Jest to związane z zakończeniem z dniem 1 października działalności apteki Aronia w 
miejscowości Kostomłoty. My otrzymaliśmy informację na ten temat 8 października, wszelkie 
dyżury, które apteka pełniła zostały zabezpieczone. W związku z tym wymagane było 
opracowanie nowego rozkładu pracy godzin aptek, w związku z czym ta uchwała jest w dniu 
dzisiejszym procedowana. W dniu wczorajszym na komisjach uchwała została omówiona i 
przedstawiona poszczególnym komisjom. 
 
Salę opuścił radny Kaczmarek 
Obecnych 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Wysoka Rado jest to uchwała, którą musimy podejmować za każdym razem kiedy nastąpią 
zmiany w pracy aptek, tak też jest i tym razem. Kto jest za wprowadzeniem do porządku 
projektu uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, 
działających na terenie powiatu średzkiego.  
 
Za wprowadzeniem w/w projektu uchwały Rada Powiatu głosowała: 

 
ZA – 14  P – 0  W – 0 

 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 14  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2013 z dnia 26 września 2013 z sesji Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Wyniki naboru uczniów do podległych szkół na rok 2013/2014. 
7. Stan przygotowania do zimowego utrzymania dróg. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 
9. Informacja Starosty Powiatu Średzkiego o oświadczeniach majątkowych składanych na 

podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 
10. „15 min. dla wyborców”. 
11. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Gminie Środa Śląska na realizację zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej na odcinku od drogi krajowej 94 do miejscowości Juszczyn” 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013, 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie 

powiatu średzkiego. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2013 z dnia 26 września 2013 z sesji Rady Powiatu 
w Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXIV/2013 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu 26 września  2013 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XXXIV/2013 głosowała:   
 

ZA - 14  P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 
protokołu)  
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami (załącznik nr 4 do protokołu)       
 
Starosta 
Przedstawił sprawozdanie.                                                       
 
Radny Wojewódka 
Chciałbym zapytać o temat lokalu wynajmowanego przez PZU. Rozumiem, że tam jest 
wypowiedzenie złożone. Kilka lat temu ten lokal został wyremontowany przez PZU w zamian 
za odliczanie tych nakładów poniesionych od czynszu. I mam pytanie, czy te nakłady całe już 
zostały przez nas odliczone, czy w związku z tym wypowiedzeniem będziemy musieli 
zwracać jakieś koszty, czy jakaś kwota została nieodliczona. 
 
Starosta 
Odpowiadając na pytanie, tam były dwie umowy. Umowa z PZU jako ubezpieczycielem i 
PZU Życie w ramach jakby konsorcjum PZU. Jedna umowa skończyła się z dniem 30 
września tego roku i nie została przedłużona. Druga z sześciomiesięcznym okresem 
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wypowiedzenia została wypowiedziana i uzgodniona z Zarządem Powiatu, skróciliśmy ten 
okres do trzech miesięcy, czyli do 31 grudnia 2013 roku. Czyli z dniem 1 stycznia lokal jest 
już w dyspozycji Powiatu. Co do nakładów wszystkie nakłady, które były poczynione przez 
PZU zostały już odliczone. Nie skłamię jak powiem, że około roku temu już te nakłady zostały 
zminusowane i od tych 12 miesięcy wpływała pełna kwota najmu poszczególnych 
pomieszczeń. Co do dalszych jak gdyby możliwości zagospodarowania tego lokalu jest taka 
propozycja ze strony Zarządu Powiatu, w stronę Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa. Był Pan prezes Kazimierz Huk na wizytacji tych pomieszczeń, są zainteresowani 
przeniesieniem się z obecnej lokalizacji, czyli z ulicy Korwina z drugiego piętra, zająć te 
pomieszczenia po byłym ubezpieczycielu jakim jest PZU. A PZU jak Państwo wiecie zostało 
przeniesione na drugą stronę ulicy do jednego z nowo wybudowanych budynków przy ulicy 
Korwina, a dla niektórych przy ulicy Śląskiej. Także wszystkie nakłady zostały już między 
nami rozliczone.            
  
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.                                   

 
Ad. 6/ Wyniki naboru uczniów do podległych szkół na rok 2013/2014. (załącznik nr 5 do 
protokołu)   
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu.                                   

 
Ad. 7/ Stan przygotowania do zimowego utrzymania dróg. (załącznik nr 6 do protokołu)   
 
Wicestarosta 
Powiedział, że plan zimowy jest na stronie internetowej i nie tylko. Kto zechce możemy 
wydrukować, ale też jest dostępny, myślę zdecydowanie łatwiej na stronie internetowej przy 
uchwałach Zarządu Powiatu.  
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.    
 

Ad. 8/ Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej o 
oświadczeniach majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie 
powiatowym. (załącznik nr 7 do protokołu)   
 
Wiceprzewodniczący Rady Kazimierz Buba odczytał informację o oświadczeniach  
majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym. 
 
Do sali wszedł radny Osiecki 
Obecnych 15 radnych. 
 
Ad. 9/ Informacja Starosty Powiatu Średzkiego o oświadczeniach majątkowych 
składanych na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym.  (załącznik nr 8 do 
protokołu)   
 
Starosta odczytał informacja o oświadczeniach majątkowych składanych na  podstawie 
ustawy o samorządzie powiatowym. 
 
Ad. 10/ „15 min. dla wyborców”. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Na korytarzu młodzież z Zespołu Szkół Nr 1 przygotowała ciasto, którym każe nam się 
raczyć, a pieniądze zebrane przeznaczone zostaną na szczytny cel adopcji na odległość.  
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Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwy 

 
Po przerwie wznowiono obrady. 

 
Obecnych 13 radnych. 
 

Ad.11/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 
- udzielenia pomocy finansowej Gminie Środa Śląska na realizację zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej na odcinku od drogi krajowej 94 do miejscowości Juszczyn” 
 

Skarbnik odczytała projekt uchwały. Proszę Państwa jest to uchwała stricte związana ze 

zmianami do uchwały budżetowej. Gmina Środa Śląska przekazała nam pomoc w tej samej 

wysokości do Powiatu, a my w ramach partnerstwa tą samą pomoc przekazujemy do Środy 

Śląskiej. W momencie przekazania najpierw musi być podjęta uchwała o wyrażeniu zgody przez 

Radę na  przekazanie pomocy.    

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 13 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 13; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XXXV/226/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Środa 
Śląska na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej na odcinku od drogi 
krajowej 94 do miejscowości Juszczyn” 
 

      - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013. 
 
Skarbnik odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 13 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 11; P – 0; W - 2  podjęła 

uchwałę Nr XXXV/227/2013 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego 
na rok 2013 
 
            - ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na  
             terenie powiatu średzkiego 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 13 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 13; P – 0; W – 0 podjęła 

uchwałę Nr XXXV/228/2013 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu średzkiego 
 

Ad. 12/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Wicha 
Ja do Pana Starosty mam pytanie, bo wnioskowałem na poprzedniej sesji odnośnie 
spotkania na temat busów i autobusów, z Gminami, czy już odbyło się takie spotkanie, czy 
po prostu będzie, kiedy, czy w najbliższym czasie. Chodzi o godziny, mówiliśmy na 
poprzedniej sesji, ranne czyli dowiezienia uczniów do szkół i powrót. 
 
Wicestarosta 
Na dzisiaj, szczególnie w ostatnim miesiącu to było widać, były uzgodnienia takie 
indywidualne między przewoźnikami, zostały pozmieniane w niektórych przypadkach 
rozkłady. Polbus wszedł na trasę z której zrezygnował Kruk, czyli mówimy Piotrowice- 
Siemidrożyce, tą taką dużą trasę do Środy, bo ona była bez. O spotkaniu myślimy, ale na 
razie udało się takie problemy najbardziej palące rozwiązać. Bo to był szczególnie dla Gminy 
Kostomłoty najpoważniejszy problem. 
 
Radny Wicha 
Jeśli można Panie Przewodniczący. Chodzi o to, czy jakby w jakimś stopniu, na przykład 
procentowo te zgłaszane z gmin jakby potrzeby były w jakim to stopniu załatwione, chodzi o 
inne miejscowości. Ja rozumiem, ale czy nie wskazane byłoby zrobić takie spotkanie z 
gminami, jakie są potrzeby i rozmawiać z przewoźnikami, tutaj po prostu. Ja wiem, że pewne 
trasy są załatwione, bo mam takie informacje, ale jeszcze nie wszystkie. Czy tutaj po prostu 
było ustalone, jak gdyby samorząd gminny był w jakimś stopniu, miał satysfakcję, że ta 
sprawa w jakimś stopniu zostałaby rozwiązana. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny temat jest, wczoraj ten temat był też drążony na Komisji Oświaty. Temat jest 
trudny, natomiast możliwości wpływu na zmianę godzin kursujących pojazdów, bo to nie 
tylko autobusy są ograniczone. Temat jest taki, że ostatni autobus w kierunku Kostomłot 
odjeżdża o godzinie 15.00 
 
Zuzanna Jaskuła 
Nie, nie to nieprawda, w kierunku Kostomłot to odjeżdża. 
 
Przewodniczący Rady 
Ale o 15.00 odjeżdża ostatni autobus w kierunku jakim? Wczoraj zgłaszano, a uczniowie o 
15.00 kończą lekcje i problem przesunięcia tego o 15 minut, też jest problem. Możliwości 
prawne, ażeby to wyegzekwować są żadne, Panie Starosto. 
 
Radny Wicha 
Nie, nie. Rozkłady jazdy Powiat zatwierdza w pewnym stopniu, nie przesadzajmy Panie 
Przewodniczący.  
 
Wicestarosta 
Jeśli można, chodzi o uzupełnienie. Prawda jest taka, że Powiat zatwierdza rozkłady jazdy, 
ale Powiat nie ma prawa narzucać przewoźnikom zmian w rozkładzie. Czyli, jeżeli 
przewoźnik występuje, mogę mu odmówić i odwołuje się do kolegium i niestety w większości 
mówi kolegium, że przewoźnikowi w ramach tej sytuacji rynkowej nie można mu narzucić. 
Dzięki Bogu udało się ostatnio, nie udawało się przez pewien czas, ostatnio udało się nawet 
wpłynąć na zmianę pewnych rozkładów właśnie po to, przesunięcie jednej z tras na 
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Malczyce, ostatniego rozkładu o pół godziny później, właśnie na wniosek mieszkańców. Ale 
to jest tylko przy dobrej woli przewoźników. Bo, jeśli ja dostaję pismo, że z dniem, trzy dni 
przed, „rezygnuję i zwracam zezwolenia” i to jest koniec, ja nawet nie zatwierdzam tego, 
tylko on mnie informuje, że rezygnuje z zezwolenia i trasa od jutra przestaje być 
obsługiwana. Nie jest powiedziane, że on to musi zrobić miesiąc przed, trzy miesiące przed, 
żebym mógł jako koordynator, bo w sumie jest powiedziane, że Powiat koordynuje. A z 
drugiej strony Powiat wpływ formalny ma praktycznie żaden. To, że udało się, że Polbus 
wszedł  na tą trasę, to tylko dlatego, że negocjacje długie nie tylko z Polbusem, że nie dostał 
inny przewoźnik, który chciał wejść na cześć tej trasy, Środa Śląska – Kostomłoty, dostał 
odmownie i się nie odwołał. Polbus zobaczył, że oprócz tego najważniejszego może jeszcze 
zrobić dużą i się zdecydował, ale gdyby nie to, też problem byłby taki, że nie mielibyśmy 
możliwości. Jest powiedziane, że Powiat oczywiście zatwierdza rozkłady jazdy, zatwierdza, 
ale nie może nakazać zmian rozkładów. Może nie zatwierdzić, ale niezatwierdzenie to 
bardzo często kończy się tym, że przewoźnik mówi „to jeśli nie, to ja rezygnuję z trasy” i co 
wtedy? Dlatego są to negocjacje, bardzo trudne, czasem przynoszą efekty, ale niestety tylko 
czasem. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie Starosto, Panie radny, temat wypłynął wczoraj na komisji jako wniosek. Możliwości 
mamy takie jakie mamy, natomiast można podjąć próbę unormowania pewnych kursów i 
dostosowania ich do potrzeb. W związku z tym Panie Starosto i Panie Wicestarosto proszę 
rozpatrzyć możliwość zorganizowania spotkania, ustalić kto powinien uczestniczyć w tym 
spotkaniu. 
 
Starosta 
Jakby uzupełniając wypowiedź. Czasami łatwiej jest indywidualnie rozmawiać z 
przewoźnikiem. Bo już ćwiczyliśmy spotkania takie szersze, na których nie ukrywam 
dochodziło do ostrej wymiany zdań pomiędzy przewoźnikami, spięć, kłótni generalnie. Więc 
nieraz łatwiej jest namówić konkretnego przewoźnika, różnymi sposobami, na to aby nie 
rezygnował z niektórych połączeń, bądź uzupełnił swoją propozycję. Nie mniej jednak zbliża 
się okres, bo wszystkie rozkłady są na jakiś określony czas trwania, za każdym razem pod 
koniec tego okresu odbywają się oczywiście konsultacje przede wszystkim z gminami, z 
mieszkańcami, gmina reprezentuje mieszkańców, więc wyraża swoją wolę, bądź 
dezaprobatę, jeśli chodzi o dane połączenia. Takie spotkanie w szerszym gronie oczywiście 
będzie, być może jeszcze w tym roku, zorganizowane. Ale jak mówię, musimy do tego 
bardzo ostrożnie podejść, bo to bywa różnie. Szczególnie w ostatnim okresie mamy takie 
napięcia na linii dwóch przewoźników, zajeżdżania sobie drogi, podjeżdżania szybciej, czy 
zbierania ludzi z przystanków. Od pewnego naprawdę momentu, od dłuższego już czasu 
zintensyfikowaliśmy nasze kontrole, w cudzysłowie oczywiście mówię, przewoźników 
poszczególnych tras. Dokładnie już tego pilnujemy w związku z tymi skargami, które w 
ostatnim okresie się nasiliły, na poszczególnych, różnych, już nie chcę wymieniać nazwisk 
tych przewoźników. Jeżeli się uda w tym roku duże spotkanie, to oczywiście je zrobimy. Nie 
mniej jednak ta technika, czy ten sposób dochodzenia do konsensusu łatwiej jest nam 
uzyskiwać pojedynczo, indywidualnie z danym przewoźnikiem. 
 
Radny Wojewódka 
Ja chciałbym zapytać w związku z wątpliwościami, które się pojawiły na poprzedniej sesji 
dotyczącymi przebudowy drogi  2020 na odcinku Cesarzowice – Ujazd Górny. Po ostatniej 
sesji tam jakaś speckomisja się na tą drogę udała. Dzwoniono do radnych z Biura Rady, 
niestety ja nie mogłem w tym uczestniczyć, ale chciałbym się zapytać jaki jest efekt prac tej 
komisji, co ta komisja tam stwierdziła. Nie wiem czy Zarząd, czy jakieś wnioski do Zarządu 
zostały skierowane, czy coś zostanie w związku z tą wizytą, jakieś kroki zostaną podjęte.  
I drugi temat, w trakcie roku pojawiały się różne propozycje Zarządu dotyczące Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, propozycje różnych odcinków. Chciałbym zapytać 
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na co Zarząd się zdecydował, na jakie odcinki, co zostanie ostatecznie, czy zostało już 
zgłoszone do tego programu. 
 
Starosta 
Może zacznę od drugiego, no przecież wszyscy wiemy, że złożyliśmy na koniec września 
trzy wnioski  do programu tak zwanych „schetynówek”: drogę w Rakoszycach, kolejny etap 
drogi w Gminie Udanin i drogę Wojnowice – Mrozów. Czekamy na rozstrzygnięcie do końca 
tego miesiąca, żadnych „przecieków” z komisji, która ocenia wnioski nie mam niestety. W 
tym roku wyjątkowo dyskretnie działają. Poczekajmy jeszcze te dwa dni, dowiemy się czy w 
ogóle będziemy realizować jakąś inwestycję, posiłkując się oczywiście pieniędzmi z tego 
programu. A jak wiecie Państwo w tym roku kwota została naprawdę poważnie okrojona, z 
ewentualnych 60 milionów przypadających z reguły na Dolny Śląsk zostało tylko 16 milionów 
po połowie na powiaty i gminy, to rzeczywiście jest kropla w morzu. Dlatego poczekajmy te 
kilka dni. 
Natomiast co do tak zwanej speckomisji, nie wiem skąd ta nazwa. Wiem, że po prośbach 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki jeden radny zdecydował się… 
 
Przewodniczący Rady 
Dwóch. 
 
Starosta 
Dwóch, ale to z Przewodniczącym komisji. Pan Przewodniczący Komisji Gospodarki 
upoważnił mnie do stwierdzenia, gdyby padło takie pytanie, krótko: jest jak jest, a droga nie 
wiadomo o co ta cała awantura, takie stwierdzenie padło z ust Pana Padewskiego. 
 
Radna Rachwalska 
Odnośnie liczby uczestników tej komisji, tego objazdu. Pan zwrócił tutaj uwagę, nie ma 
osoby do której mogłabym się zwrócić, Pana Przewodniczącego Komisji Gospodarki, czas, 
godzina wyznaczona na taki objazd, godzina 12.00, ja na przykład jestem w pracy, więc tutaj 
akurat można by zwrócić uwagę, wzięłabym udział w tym objeździe, ale nie były 
dostosowane specjalnie do naszych… 
 
Przewodniczący Rady 
Pani radna, jesteśmy radnymi, musimy się liczyć z tym. Diety mamy po to, ażeby mieć 
rekompensatę za nieobecności usprawiedliwione w godzinach pracy… 
 
Radna Rachwalska 
Ja się skupiam, Panie Przewodniczący nie na diecie, tylko na swoich obowiązkach. 
 
Przewodniczący Rady 
To jest podstawowa sprawa, no nie jesteśmy w stanie wszystkim dogodzić. Uznano, że 
będzie to godzina 12.00, wszyscy radni zostali powiadomieni, ci którzy chcieli mogli 
uczestniczyć w tym wyjeździe. 
 
Radny Buba 
Po poprzedniej sesji obraz tej inwestycji wyglądał czarno, że tam same dziury i praktycznie 
nie da się przejechać. Więc tu z radnym Bawołem wracając do domu przejechaliśmy powoli 
całą trasę, może nie tak detalicznie w tych drobiazgach, ale generalnie. I generalnie 
stwierdziliśmy, że w dwóch miejscach należałoby to ewentualnie poprawić, czyli przed 
Michałowem jest tralka i potem za Michałowem są zagłębienia, te dwa miejsca. Natomiast 
generalnie droga wygląda bardzo przyzwoicie i myślę, że jest lepiej zrobiona niż na 
Kostomłoty – Zabłoto. Taka nasza jest, jako niefachowców opinia, więc to co przedstawiono 
na sesji i to co przedstawiono w gazecie mija się z prawdą. 
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Radny Wojewódka 
Chciałbym jeszcze uszczegółowić pytanie dotyczące Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych. W takim razie skoro zostały te trzy wnioski złożone, Zarząd na pewno już 
pracuje nad projektem budżetu na przyszły rok. Chciałbym zapytać jakie są realne szanse 
gdybyśmy otrzymali dofinansowanie na te wszystkie inwestycje, realne szanse, że 
znajdziemy tutaj środki na wkład własny, czy będzie na wszystkie, czy nie znajdą się na 
wszystkie, jak to będzie wyglądało. 
 
Przewodniczący Rady 
Pan Wicestarosta, aczkolwiek gdybanie nie jest wskazane. 
 
Wicestarosta                                                             
Nie, nie mówimy o gdybaniu. Znając założenia Programu Przebudowy Dróg Lokalnych w tym 
roku dofinansowanie Powiat może dostać do najwyżej jednej drogi. Więc pytanie czy 
zakładamy dofinansowanie do trzech? Nie możemy zakładać, założymy dofinansowanie 
środków własnych do tych, która się teoretycznie może załapać. Może co najwyżej jedna 
droga mieć dofinansowanie i tylko jedna droga może zostać wybrana do programu. 
 
Radny Wicha 
Czyli Wojnowice – Mrozów.  
 
Wicestarosta 
My aż takich wiadomości nie mamy. 
 
Radny Wicha 
Ja mam, słyszałem. 
 
Starosta 
To ja mówię, że nie ma przecieków, a Pan Stanisław ma przecieki. 
 
Przewodniczący Rady 
Budżet przyszłoroczny jest w trakcie konstrukcji, dlatego o budżecie mówić nie będziemy, 
wszyscy radni dostaną projekt budżetu do konsultacji w ustawowym terminie.   
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.           
 
Ad. 13/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radny Wojewódka 
Chciałbym zauważyć, że Urząd Pracy postanowił wyjść bardziej do mieszkańców, czy 
petentów i to jest pozytywne. Tylko mam nadzieję, że ten gruz, który tutaj zalega obok 
budynku nie będzie tyle czasu zalegał co ta kostka granitowa z której miał być parking w 
podwórzu wykonany już ponad trzy lata tam leży i nic się z nią nie dzieje.   
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.         
 
Ad. 14/ Sprawy różne. 
 
Starosta 
Część z Państwa dostało zaproszenie na poniedziałek, chciałbym w imieniu Pana Marszałka 
jeszcze raz zaprosić wszystkich radnych, wszystkich Państwa tutaj na godz. 11.20 w 
poniedziałek, w miejscowości Brzeg Dolny na otwarcie mostu, na który chyba wszyscy 
czekamy. Czyli dużej inwestycji, która była zrealizowana przez Urząd Marszałkowski z 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego 2007-2013. 
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Przypomnę Państwu kwotę za jaką most został wykonany: 172 miliony złotych, z czego z 
programu na jego wybudowanie przeznaczono 84 miliony, reszta środków była środkami 
samorządowymi, czyli województwa dolnośląskiego oraz Gminy Brzeg Dolny i Gminy 
Miękinia. Jeszcze raz w imieniu Pana Marszałka wszystkich serdecznie zapraszam. 
Techniczna uwaga most w poniedziałek od godzin porannych do momentu oficjalnego jego 
otwarcia będzie zamknięty, to jest związane z wizytą Pana Prezydenta Bronisława 
Komorowskiego. Dlatego należałoby albo podjechać pod most w miejscowości Głoska i 
przejść ewentualnie na piechotę, albo podjechać od strony Brzegu Dolnego. Bezpieczniej 
będzie jak gdyby zostawić gdzieś samochód.  
Mam również jeszcze informację, że jutro 25 października wszystko na to wskazuje, że 
Marszałek Województwa ogłosi przetarg na kolejny etap jak gdyby budowy drogi łącznika 
mostu z drogą 2059 to jest drogą powiatową Błonie – Miękinia,  co pozwoli na dojazd do 
drogi krajowej 94. Także będę również śledził jutro te doniesienia z Urzędu 
Marszałkowskiego, czy taki przetarg zostanie ogłoszony, a mam takie zapewnienia, że 
będzie.    
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 15/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXXV w kadencji 
2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
          (-)  
Maria Pstrowska 

               
                                                                                               Przewodniczący Rady 
                                                                                                               (-) 
                                                                                                  Witold Rutkowski 
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